
Arnhem, 19 Januari 2025,  

 

Betreft: Normoverschrijdingen gewasbeschermingsmiddelen Boomteeltsector 

 

 

Geacht college van dijkgraaf en heemraden,  

 

Via het agrarisch meetnet waterkwaliteit heeft het Waterschap afgelopen zomer, in de omgeving van 

Opheusden, forse normoverschrijdingen geconstateerd ten aanzien van stoffen die een toelating 

hebben in de boomteeltsector. In reactie hierop heeft het Waterschap Rivierenland alle boomkwekers 

een brief (Normoverschrijdingen gewasbeschermingsmiddelen 14-10-24) gestuurd om extra aandacht 

te vragen voor het verminderen van het gebruik en juist toepassen van pesticiden. De afgelopen paar 

jaar is er door Waterschap Rivierenland veel geld en energie geïnvesteerd, in samenwerking met de 

sector,  in het verbeteren van de waterkwaliteit om zo de doelen voor de Kader Richtlijn Water te 

behalen. Onze fractie vindt de gemeten overschrijdingen zorgwekkend.  

 

Conform artikel 4.5 lid 1 van het reglement van orde van het algemeen bestuur 2024, leggen wij u de 

volgende vragen voor: 

1. Hoe wordt er op dit moment gecontroleerd en opgetreden?  

2. In de brief wordt gesproken over extreme water weersomstandigheden als mogelijke oorzaak voor 

de overschrijdingen. De normoverschrijdingen zijn aanzienlijk. Zijn er nog andere mogelijke oorzaken 

aan te wijzen?  

3. Is het Waterschap van plan om intensiever te gaan controleren bij boomkwekers naar aanleiding 

van de geconstateerde normoverschrijdingen? 

4. Is er ook contact met de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA) over de naleving van de 

regels van de Wet gewasbeschermingsmiddelen en biociden? 

 

 

Het Waterschap Rivierenland heeft reeds samen met boomkwekers een project opgezet om 

erfemissies en perceelsemissies te onderzoeken. Hier hebben we ook enkele vragen over: 

5. Kunt u toelichten hoe het onderzoek is opgezet? Wat zijn de uitkomsten van dit onderzoek of 

wanneer verwacht u deze? 

6. Wat waren de kosten van het dit onderzoek voor het Waterschap Rivierenland? 

 

Wij zien de antwoorden op de vragen graag tegemoet.  

 

Met vriendelijke groet,  

Annemiek Zeelen  

Fractie Water Natuurlijk  


